



• الاسم : م.د رعد طعمه عواد

• اللقب العلمي: مدرس

• البريد الالكتروني: raad.t.awad@almamonuc.edu.iq

• موبايل: 07903467146

• الجنسية : عراقية

• مكان العمل: كلية المأمون تدريسي في قسم القانون – مدير الشعبة القانونية في الكلية

<p>• التعليم /المؤهل ت الدراسية</p>	<p>1- دكتوراه قانون جنائي . 2- عضو الهيئة العامة نقابة المحامين العراقيين منذ عام 1994 . 3- شهادة طرائق تدريس 4- شهادة اختبار صلاحية . 5- شهادة كفاءة اللغة العربية. 6- شهادة كفاءة الحاسوب . 7- العديد من الشهادات والمشاركات كمحاضر او مشترك في المؤتمرات والندوات والورش العلمية والاكاديمية .</p>
<p>• الخبرة</p>	<p>1- خبرة حوالي (30) سنة في مجال المحاماة دون انقطاع . 2- الحصول على قرارات قضائية متنوعة في محاكم الجزاء والبذاءة والاحوال الشخصية والتجارية والعمل وكافة انواع المحاكم تزيد علة 10000 عشرة الاف قرار ودعوى . 3- ممارسة العمل الاكاديمي لحوالي عشرة سنوات . 4- ممارسة العمل الاداري في وظائف متعددة واخرها مدير الشعبة القانونية في الكلية .</p>
<p>• البحوث/ لكتب</p>	<p>1- أثر البصمة الوراثية في الاثبات الجنائي . 2- موائمة التشريع الجنائي العراقي مع المعاهدات الدولية. 3- رقابة محكمة التمييز الاتحادية في نطاق استظهار قصد القتل.</p>




<p>4- أثر عذر الاستفزاز في الحكم الجنائي . 5- المواجهة الجنائية لمكافحة الفساد في ظل القوانين العراقية والاجهزة الرقابية . 6- الحماية الجنائية للطفل من الاعتداء الجنسي. 7- جريمة تجنيد الاطفال أثناء النزاعات المسلحة . 8- مثاقفات في الحماية الجزائية للإعتبار الجنسي (حماية العرض انموذجا) (كتاب مؤلف مع مجموعة مؤلفين) 9- اشكاليات العفو العام بين النظرية والتطبيق (كتاب مؤلف) . 10- الاحكام الموضوعية لجريمة التمييز العنصري (كتاب مؤلف) . 11-بالاضافة الى اكثر من 15 بحث منشور في مجلات محكمة ومؤلفات قيد النشر .</p>	
<p>1- Google Scholar (https://scholar.google.com/citations?view_op=list_works&hl=ar&user=SJTx8KwAAAAJ) 2- Research Gate(https://www.researchgate.net/profile/Raad-Awad/scores) 3- ORCID (https://orcid.org/my-orcid?orcid=0000-0002-4530-5751) 4- Scopus (https://id.elsevier.com/settings/redirect?code=D3B0k1qo8IYXvRekBWaiYa7t2TJmwAFKXB9v-kk) 5- Publons (https://publons.com/researcher/4726610/raad-toma/)</p>	<p>• روابط المواقع البحثية العالمية</p>

Al- MA 'MOON University College
14th Ramadan St. Baghdad Iraq
mobile:07810394441



كلية المأمون الجامعة
العراق / بغداد/شارع 14 رمضان
هاتف: 07810394441

العربية	اللغات •
---------	----------

<ul style="list-style-type: none">• Name: Dr . Raad Tomaa Awaad• The scientific title : teacher• E-mail: raad.t.awad@almamonuc.edu.iq• Mobile: 07903467146• Nationality: Iraqi• Place of work: Al-Mamoun College is a lecturer in the Department of Law – Director of the Legal Division at the College	
--	---

<ul style="list-style-type: none">• Educational Qualifications	<ol style="list-style-type: none">1. PhD in criminal law.2. Member of the General Assembly of the Iraqi Bar Association since 1994.3. certificate of teaching methods4. Validity test certificate.5. Arabic language proficiency certificate.6. Computer proficiency certificate.7. Many certificates and participations as lecturers or participants in conferences scientific and academic workshops.
<ul style="list-style-type: none">• Experiences	1- Experience of about (30) years in the field of law without interruption.



	<p>2- Obtaining various judicial decisions in the courts of penalty, first instance personal and commercial status, labor and all types of courts exceeding 1 thousand decisions and lawsuits.</p> <p>3- Practicing academic work for about ten years.</p> <p>4- Practicing administrative work in multiple jobs, the last of which is the the Legal Division in the college.</p>
<ul style="list-style-type: none"> • Research/books 	<p>1- The effect of the genetic fingerprint on criminal evidence.</p> <p>2- Harmonization of Iraqi criminal legislation with international treaties.</p> <p>3. Oversight by the Federal Court of Cassation in the scope of invoking in</p> <p>4 - The effect of the excuse of provocation in the criminal judgment.</p> <p>5- Criminal confrontation to combat corruption under Iraqi laws and regulatory bodies.</p> <p>6- Criminal protection of the child from sexual abuse.</p> <p>7- The crime of recruiting children during armed conflicts.</p> <p>8- Cultures in the penal protection of sexual consideration (protection of as a model) (book written with a group of authors)</p> <p>9- The problems of general amnesty between</p>
<ul style="list-style-type: none"> • International research websites 	<p>1- Google Scholar (https://scholar.google.com/citations?view_op=list_works&hl=ar&user=SJTj8KwA)</p> <p>2- Research Gate(https://www.researchgate.net/profile/Raad-Awad/scores)</p> <p>3- ORCID (https://orcid.org/my-orcid?orcid=0000-0002-4530-5751)</p> <p>4- Scopus (https://id.elsevier.com/settings/redirect?code=D3B0k1qo8IYXvRekBWAiY7t2Tkk)</p> <p>Publons (https://publons.com/researcher/4726610/raad-toma/)</p>

Al- MA 'MOON University College
14th Ramadan St. Baghdad Iraq
mobile:07810394441



كلية المأمون الجامعة
العراق / بغداد / شارع 14 رمضان

هاتف: 07810394441

• Languages

Arabic